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Niestety, Giallorossi przegrali wysoko z Juventusem i marzenia o

mistrzostwie stały się bardzo trudne do zrealizowania. Jak się okazuje, od

wyniku meczu zależało sporo, jeśli chodzi o mercato. Oto, co, tuż przed

meczem, mówił, dla Sky Sport, Walter Sabatini.

 

Czujesz się zmęczony transferowymi podróżami do Mediolanu?

- Latem byłem zmęczony, tak dywagowano [śmiech, dod. red.].

 

Nainggolan?

- Wiem, że rozegrał dziś dobry mecz, myślę, że jest bardziej zmęczony ode mnie

[śmiech, dod. red.].

 

Założy koszulkę Romy w tym miesiącu?

- Nie wiem, najpierw obejrzymy mecz, który jest w pewnym sensie przełomem, aby

zrozumieć niektóre rzeczy. Potem zobaczymy się z trenerem, w środku tygodnia,

aby dowiedzieć się, czego potrzeba i wysłuchamy kilku graczy, którzy ewentualnie

chcieliby innych wyborów w związku z potrzebą gry i zobaczymy, co robić.

 

Wygrywając dziś wieczorem, dokonacie zakupu na miarę scudetto, można

tak interpretować?

- Wielu powiedzieliśmy "nie" jeśli chodzi o Pjanica, niekoniecznie PSG, teraz nie jest

na sprzedaż. Chcemy rozegrać wielki mecz i nie wiem czy chcielibyśmy dokonywać

zakupów niezależnie od wyniku. Zależy od trenera i pragnienia niektórych graczy,

nie czujemy potrzeby interwencji w mercato, jesteśmy zadowoleni, zespół jest

konkurencyjny w każdej formacji.

 

 

Autor: abruzzi

Powered by TCPDF (www.tcpdf.org)

                               1 / 1

http://www.tcpdf.org

